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Anpassningen till lättläst svenska är genomförd  
enligt Riksstämmans beslut 2021.

Bilden visar 
Nanna, Boudur och Rolf,
tre frivilliga med rödakorsvästar
som är tillsammans
vid ett träd. De ler.

Röda Korsets
7 grundprinciper  
på lättläst svenska
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Anpassningen till lättläst svenska är genomförd enligt Riksstämmans beslut 2021.

Röda Korsets 7 grundprinciper 
visar oss vägen i vårt arbete
Varje dag behöver vi i Röda Korset 
tänka efter noga, så att vi kan bestämma 
hur vi ska välja att arbeta
och vad vi ska göra i olika situationer. 

De 7 grundprinciperna är våra viktigaste regler. 
De styr hur vi sätter mål, 
vad vi ska arbeta med
och hur vi ska arbeta. 
Grundprinciperna hjälper oss också 
att välja hur vi ska organisera oss. 

Röda Korset och Röda Halvmånen 
följer samma 7 grundprinciper. 
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Bilden visar två rödakorsare som samarbetar på Haiti.
Bakom dem finns en helikopter.
Rödakorsarna är från Haitiska Röda Korset
och Internationella rödakors- och rödahalvmånefederationen.
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De 7 grundprinciperna är:

        Humanitet

Röda Korset arbetar för att skydda  
människors liv och hälsa. 
Vi gör detta i allt vårt arbete. 
Vi respekterar alla människor. 
Vi arbetar också för en fredligare värld.

        Opartiskhet

Röda Korset diskriminerar inte någon. 
Alla människor har samma värde. 
Vi hjälper alla människor 
som behöver och vill ha vår hjälp. 

För att få vår hjälp 
spelar det till exempel ingen roll 
varifrån en person kommer, 
vilken religion personen har 
eller om personen är fattig eller rik. 
Den som har störst behov av hjälp 
ska få hjälp först.

        Neutralitet

Röda Korset väljer inte någons sida 
i en konflikt. Alla människor 
ska kunna känna förtroende för oss. 

Vi väljer inte någons sida 
när människor tycker olika 
om till exempel politik eller religion 
eller har olika värderingar.
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Anpassningen till lättläst svenska är genomförd enligt Riksstämmans beslut 2021.

        Självständighet

Röda Korset är självständigt. 
Det betyder att vi fattar våra egna beslut 
och styr vårt arbete. 
Vi följer vårt lands lagar 
och ger regeringen stöd i arbetet 
för att förbättra människors liv och hälsa.

        Frivillighet

De frivilligas arbete är grunden 
för allt Röda Korset gör.  
Det är frivilligt att hjälpa till i Röda Korset. 
Det är också frivilligt att ta emot vår hjälp.

        Enhet

I varje land kan det bara finnas 
en rödakorsförening 
eller en rödahalvmåneförening. 
Den förening som finns i landet 
ska vara öppen för alla 
och finnas över hela landet. 

        Universalitet 

Röda Korset är en universell organisation, 
som finns i hela världen. 

Alla föreningar i Röda Korset  
och i Röda Halvmånen är jämlika.  
Det betyder att föreningarna har samma ansvar  
och ska hjälpa varandra när det behövs.

4

5

6

7



5

Anpassningen till lättläst svenska är genomförd enligt Riksstämmans beslut 2021.

Mål    Varför vi gör arbetet
Opartisk humanitet är vårt mål. 
Vi skyddar människors liv och hälsa. 
Vi hjälper alla.

Röda Korsets grundprinciper, 
mål, medel och arbetsformer 

Medel    Hur vi gör arbetet
Neutralitet och Självständighet 
är våra medel för att nå målet. 
Vi väljer inte sida i konflikter. 
Vi styr det egna arbetet.

Arbetsformer    Hur vi organiserar oss
Frivillighet, Enhet och Universalitet 
är våra arbetsformer. 
Vi organiserar oss genom frivilligt arbete. 
Vi är ett röda kors. 
Vi hjälper varandra i kretsen, i landet 
och över hela världen.

Medel

Neutralitet 
Självständighet

Arbetsformer

Frivillighet 
Enhet 

Universalitet 

Mål

Humanitet
Opartiskhet
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Svenska Röda Korset
Box 17563, Hornsgatan 54, 118 91 Stockholm

Telefon 08-452 46 00 | E-post: info@redcross.se | www.rodakorset.se


